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1. De uitkomsten van de consulterende raadsvergadering d.d. 8 januari 2025

Beste raadsleden,

Op 8 janua ri 2025 heeft er een consulterende raadsvergadering plaats gevonden met als

onder Landmark N31. Aan de hand van een presentatie en een notitie heeft u gediscussieerd

over de wens uit het hoofdlijnenakkoord om te komen tot een markering waarmee
Harlingen zichtbaar wordt. Met deze raadsinformatiebrief blikken wij terug op deze

bijeenkomst en benoemen wij de conclusies die uit de bijeenkomst zijn voort gekomen.

Plezierige discussie
De notitie en de daarin genoemde opties zoals het plaatsen van een Tall Shipmast, het
plaatsen van een welkomstbord of het realiseren van een iconisch "modern" kunstwerk
leverde voldoende discussie op. Tijdens de consulterende raad zijn de standpunten
uitgewisseld en richtinggevende uitspraken gedaan. Zo is er gesproken over het wel/niet
doorzetten van de wens te komen tot een markering langs de N3l-, is kort stil gestaan bij

bestaande kunstuitingen, het inzetten van kunstenaars, de inzet van het burger participatie
platform en het wel/niet beschikbaar stellen van een voorbereidingskrediet. Wij hebben aan

het eind van de discussie de volgende conclusie getrokken.

Conclusies
o De raad blijft van mening dat er een markering langs de N31 gerealiseerd moet

worden;
o De raad wil zich nog niet vastleggen op een specifieke optie;
o Wel is er de wens een prijsvraag uit te schrijven waarbij kunstenaars de gelegenheid

krijgen een ontwerp voorstel te doen;
o Het burger participatie platform kan ingezet worden om een vervolg te geven aan dit

onderwerp. Er moet goed nagedacht worden over wat er wordt voorgelegd. De vraag

of een markering (Landmark) nodig is, is geen vraag maar een uitgangspunt;

Kennisnemen van:



Er wordt nog geen richtbudget genoemd. Wel is er draagvlak voor het beschikbaar
stellen van een voorbereidingskrediet;

Hoe nu verder?
De komende tijd willen wij een opzet voor een prijsvraag onder kunstenaars voorbereiden.
Hierbij maken wij wel de kanttekening dat momenteel ook gekeken wordt naar de

prioritering van diverse onderwerpen. Afhankelijk van de opzet en de prioritering zal er
mogelijk een voorstel aan uw raad worden gedaan voor wat betreft het beschikbaar stellen
van een voorbereidingskrediet.
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